Θέμα : Επιστολή Συμβουλίου Δικηγορικών Συλλόγων των χωρών της Ευρωπαϊκής Ένωσης

- 1. Ο Πρόεδρος του Συμβουλίου Δικηγορικών Συλλόγων των χωρών της Ευρωπαϊκής Ένωσης επισημαίνει, με την επιστολή του, την έλλειψη προγράμματος νομικής βοήθειας στη χώρα μας για τη διευκόλυνση της άσκησης του δικαιώματος παροχής έννομης προστασίας. Υπογραμμίζει επίσης, ότι η χρηματοδότηση που προβλέπεται είναι δυσανάλογα μικρή σε σχέση με τις υπόλοιπες χώρες μέλη της Ε.Ε..
- 2. Μία ευγενική απάντηση, προερχόμενη από το Γραφείο του Πρωθυπουργού, θα μπορούσε να έχει το εξής περιεχόμενο :

Dear Mr. Wolff,

On behalf of the Primeminister, I would like to thank you for your letter of 11th September 2001. I would also like to inform you that, as was explicitly stated in the 2001 Report of the Greek Ministry of Justice, the important issue of establishing a framework of Legal Aid is being under process. All of its factors and especially funding are carefully examined, so as for the Legal Aid scheme in our country to be effective and actually facilitate the exercise of the right to legal protection for all persons.

With kind regards

3. Η επιστολή έχει κοινοποιηθεί από τον αποστολέα της και στον Υπουργό Δικαιοσύνης και ενπροκειμένω δεν είναι απαραίτητη νέα κοινοποίηση.

Αθήνα, 20 Σεπτεμβρίου 2001

Dis.M(7)/El/EpistoliLegalAid.doc/20.9.01/p.1/rp